

Yes

I want to help	•
Donation Ame □ MONTHLY Donation 每月捐赠 □ ONE-TIME Donation □ \$500 □ \$250 □ \$100 □ Others:	ount 捐款金额 一次性捐赠
Donor Detail Name / Organisation 姓名 / 机构: (Dr/Mr/Mrs/Ms/Mdm) NRIC / FIN / UEN Number 身份证 / 机构识别号码: Email 电邮: Address 地址: All donations are eligible for 250% tax deduction and will be automatically included in your tax assessment i We are going green! St Luke's ElderCare will issue e-receipts for all tax-deductible donations. Please provides I fly our require a hard copy tax-deductible receipt, please tick this box. By submitting this donation form, I hereby give consent to St Luke's ElderCare Ltd's use and disclosure of my materials, news and other updates, in accordance with our privacy policy (slec.org.sg/privacy-policy). I am av	an email address for the purpose. personal data, for processing and submission to IRAS for tax deduction. I co
Mode of Dona Online Donation 网上捐赠 it https://bit.ly/supportslec or scan this QR Code: 古这个链接或扫描QR码: Credit/Debit Card 信用卡/借记卡 me on Card 持卡人姓名: Expiry Date 有效日期: M M / Y Y Compulsory field	ation 捐赠方式 □ GIRO 财路 (For MONTHLY Donation Only 仅 Name of Bank 银行: Name(s) as in Bank's Records 如银行记录的; Bank Account Number 户口号码: Signature(s) / Thumbprint(s) 签名/拇指印:
nature(s) 签名: te 日期: Cheque 支票 eque Number 支票号码: se make cheque payable to 支票请支付给 "St Luke's ElderCare Ltd"	Date 日期:
BARKE'S ELDERCARE'S COMPLETION 由圣路加乐龄关怀填写 Bank Branch St Luke's ElderCare Ltd's Account No. 1 7 1 0 3 3 0 2 0 6 6 0 7 Bank Branch Branch Donor's Account No. Donor's Account No. U 0 1	FOR BANK'S COMPLETION This application is hereby REJECTED (please ti Signature/Thumbprint differs from Bank's red Signature/Thumbprint incomplete/unclear Account operated by Signature/Thumbprint Wrong account number

□ Other reasons:

Authorised Signature:

PLEASE SEAL THIS AREA

By submitting materials, new nsent to receive donor-related rsupport@slec.org.sg.

Visit https://b 点击这个链

Credit/Debit Card 信用卡/借记卡									

Name on Card

Signature(s)

Date 日期:

🗌 Chequ

Cheque Num

Please make chec

FOR ST LUKE'S ELDERCARE'S COMPLETION 由圣路加乐龄关怀填写																
Bank			Branch				St Luke's ElderCare Ltd's Account No.									
7	1	7	1	0	3	3	0	3	3	0	2	0	6	6	0	7
	Bank			Branch			Donor's Account No.									
	Donor's Reference No.															

限每月捐赠)

姓名:

derCare Ltd to debit my/our account.

- my/our account does not have sufficient etion, allow the debit even if it results in
- tten notice sent to me/our address last t Luke's ElderCare Ltd.

银行填写

ick) due to: cords

- Amendments not countersigned by customer

Name of Approving Officer:

Date:





Postage will be paid by addressee. For posting in Singapore only.

BUSINESS REPLY SERVICE PERMIT NO. 09381

հոկիկոկիկոսիլ

ST LUKE'S ELDERCARE LTD

Fundraising Department 461 Clementi Road, #04-11 Block A, SIM Headquarters Singapore 599491

About St Luke's ElderCare

St Luke's ElderCare (SLEC) is a Christian healthcare provider dedicated to serving the community regardless of race, language and religion. We are committed to addressing the evolving needs of the community, excelling in social care and clinical excellence for ageing well. Our ecosystem of care comprises centre, community, residential and home-based services.

SLEC's range of centre-based services includes dementia day care, maintenance day care, and community rehabilitation including pulmonary, musculoskeletal, physiotherapy, speech, and occupational therapy. Community-based services offer active ageing and wellness programmes, diabetic screenings, dietetic services, and nursing care. Home-based services provide dietetic, medical, nursing, and therapy services. Residential-based services provide long-term care for those that require daily living and nursing care.

SLEC is privileged to serve over 22,000 elders through our services. We operate 18 Senior Care and Day Rehabilitation Centres, 12 Active Ageing Centres (Care) and 2 Residences (nursing home).

圣路加乐龄关怀是一家基督教医疗保健机构,致力于 满足社区不断变化的需求,擅长为年长者在社会关怀 和临床护理方面提供优质服务。我们的护理生态系统 包括乐龄中心、社区护理、关怀之家和居家护理。 我们的服务对象主要是年长者,不分种族、语言和宗 教信仰。

圣路加乐龄关怀以中心为基础的服务包括失智症日间 护理、养护日间护理和社区康复(如肺部护理、肌肉 骨骼护理、物理治疗、言语和职业治疗)。另外,以 社区为基础的服务包括活跃乐龄与康乐计划、糖尿病 筛查、饮食服务和护理服务。以居家为基础的服务包 括饮食、医疗、护理和治疗服务。以关怀之家为基础 的服务在于为那些需要日常生活照顾与护理的年长者 提供长期护理服务。

圣路加乐龄关怀有幸通过我们的各项服务为超过 22,000名年长者提供服务。我们在全岛各处经营18 家乐龄关怀与康复中心,12家活跃乐龄中心(护理) 和两家乐龄关怀之家(疗养院)。

